



# RACK ATTACK



**CATEGORY:** Racks, Luggage & Accessories  
**SIZE:** 3,500 - 5,000 sf  
**TYPE:** Strip Malls, Street front, Power Centres  
**TERRITORY:** Western U.S.A. & Western Canada

**CAT É G O R I E:** Porte-bagages, baggages & accessoires  
**T A I L L E :** 3 500 - 5 000 pc  
**T Y P E :** Emplacement sur la rue, centres commerciaux,  
**T E R R I T O I R E :** Canada de l'ouest, Ouest des États-Unis

## CONTACT / COURTIER:

Joel Patterson  
[jpatterson@auroraconsultants.com](mailto:jpatterson@auroraconsultants.com)

■ +1 (403) 462-7957

## OVERVIEW:

Rack Attack has been championing the car rack industry with first-class service and products for 25 years. With 19 locations in North America, Rack Attack offers retail expertise focused on the sale, installation, and servicing of automotive racks and hitches. Rack Attack has served millions of customers and continues to maintain its position as the number one rated rack specialty retailer in the U.S. and Canada.

## PROFIL :

Rack Attack défend l'industrie des supports de voiture avec un service et des produits de première classe depuis 25 ans. Avec 19 sites en Amérique du Nord, Rack Attack offre une expertise de vente au détail axée sur la vente, l'installation et l'entretien des supports et des attelages automobiles. Rack Attack a servi des millions de clients et continue de maintenir sa position de premier détaillant spécialisé en rack aux États-Unis et au Canada.

